
 

 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 14 oktober 2015 om 20:00 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis. 

 

Noorderplantsoen 

 

Zoals u weet is er tijdens Noorderzon een debat georganiseerd over het Noorderplantsoen 

o.l.v. de burgemeester. In de aanloop daarnaartoe is een enquête gehouden onder het 

stadspanel en konden bezoekers van Noorderzon hun ideeën kwijt op een wall. Toegezegd is 

de resultaten van enquête, wall en debat terug te laten komen in uw commissie, zodat u daar 

ook politieke conclusies en evt. acties aan kunt verbinden. De initiatiefnemers van 

bovengenoemd traject hebben hiervoor een discussienotitie geschreven. Ter voorbereiding 

hierop is er een technisch vragenuur georganiseerd met betrokken ambtenaren op woensdag 

7 oktober a.s. om 9.30 uur in de Oude Raadzaal. 

 

Parkeerplannen 

 

Het college heeft u voor wensen en bedenkingen de parkeerplannen Korrewegwijk, 

Oosterparkwijk en De Hoogte voorgelegd. Parallel hieraan vindt de inspraakprocedure 

plaats. Wij willen u de vraag meegeven of dit een wenselijke procedure is. Zou het niet beter 

zijn als de raad pas na de inspraakprocedure zijn zienswijze zou geven, zodat ook de input 

vanuit de inspraak en de reactie van het college daarop meegewogen kan worden? We 

hebben nu wel voor agendering gekozen, omdat het college niet op voorhand van zins was 

de procedure te wijzigen, en omdat er nu (in tegenstelling tot later dit jaar) voldoende ruimte 

op de agenda is. U hebt echter uiteraard het recht om t.z.t. de plannen opnieuw te agenderen 

als het college naar uw mening onvoldoende recht gedaan heeft aan de inspraak.  
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De eerlijke brommer 

 

Vlak voor de raadswisseling in 2014 dienden GroenLinks en PvdA een initiatiefvoorstel in 

onder bovengenoemde titel. De raad aanvaardde het en besloot het college op te dragen om, 

als onderdeel van het totale gemeentelijke beleidskader voor duurzame mobiliteit, een 

effectief en efficiënt scooterbeleid te ontwikkelen. Het college is nu met een reactie op dit 

raadsbesluit gekomen dat er toch min of meer op neer komt dat het gewenste scooterbeleid er 

niet komt. GroenLinks wil nu van de andere fracties weten hoe men deze reactie op dit 

initiatiefvoorstel beoordeelt. Omdat dit een algemene bespreking vraagt, leek het de fractie 

niet opportuun om verdere specifieke bespreekpunten aan te dragen. 

 

Zuidelijke ringweg 

 

Zoals u weet heeft de Raad van State een tussenuitspraak gedaan n.a.v. de bezwaarschriften 

tegen het tracébesluit Zuidelijke Ringweg. Het college heeft in een brief de consequenties 

hiervan op een rijtje gezet. De ChristenUnie heeft verzocht deze brief op de agenda te zetten. 

Verzoek is om z.s.m. bespreekpunten aan te dragen. Conform de afspraken is dat voorwaarde 

voor handhaving van deze agendering.  

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

Raadsadviseur 


